
Forslag på indkøb af ny agilitybane til DcH Kreds 6 

Vi ser desværre en negativ tendens i Kreds 6 vedrørende Agility. Der bliver færre og færre stævner, og 
flere lokalforeninger melder pas på at afholde stævner. Jeg har undersøgt hvad årsagerne er til det, og 
dem har der været flere af: 

1. Det er svært at finde frivillige der har tid og lyst til at arrangere stævner. 
2. Det er svært at finde frivillige til at hjælpe til stævnerne. 
3. Der findes ikke de korrekte forhindringer i lokalforeningen. 

Specielt nummer 3, var der flere der meldte ind på, og jeg har haft dialog med alle der er vendt tilbage 
med denne årsag. Det er ikke nogen hemmelighed, at der over de sidste 5-6 år er sket rigtig meget 
indenfor agility, og specielt i forhold til reglerne omkring forhindringer. Det har gjort det svært for 
mange lokalforeninger at følge med på disse krav rent økonomisk. 

 

Derfor foreslår Agilityudvalget at Kreds 6 investerer penge i en fælles agilitybane, til fordel for alle 
lokalforeninger i Kredsen. Det skal være muligt at leje hele eller dele af agilitybanen, så vi på den måde 
kan hjælpe til at flere har mulighed for at afholde stævner. Prisen for en hel agilitybane, med en meget 
stor støtte fra Hundebiksen v. Hans-Peter Dinesen, er på 56.250 kr. Hans-Peter støtter dette initiativ 
ved at give en besparelse på 23.250 kr.  

 

Leje af hel bane pr. gang  1.000 kr. pr gang. 
Leje af bane hele året (Engangs betaling)  1.750 kr. 
Leje af dele af banen  Se pristabel 
Udgift til Opbevaring af banen  10.000 kr. årligt 
Kredsstævne  8.000 kr. årligt i indtægt 
 

Jeg beder generalforsamlingen om at tage stillingen til dette forslag, for at støtte agility udøvere i 
Kredsen. 


